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ZÁPIS 
z 5. schůze zasedání Studentského parlamentu GMK ve šk. roce 2022/2023  

konané dne 21. 2. 2023 na učebně č. 9, začátek schůze 7:50 hod. 

Přítomno: 18 – Ondřej Pitlach (předseda, kva), Anna Marie Kocandová (místopředsedkyně, sx), 

Radek Bílek (kvi), Magdaléna Cafourková (kva), Kristýna Fialová (S), Dominik Havlíček (3.A), Lucie 

Havlíčková (1.A), Eliška Hillebrandová (4.A), Oldřich Horčica (P), Sabina Hrabánková (4.A), Jitka 

Janíčková (P – náhradnice za Olivera Vejvalku), Aneta Křivánková (1.A), Petr Kunčík (3.A), Linda 

Pelajová (kvi), Lucie Řezáčová (T), Jiří Smolík (S), Martin Sova (sx), Barbora Vrbková (T – 

náhradnice za Marii Annu Kocandovou) 

Omluveni: 3 – Marie Anna Kocandová (T – zastoupena náhradnicí), Štěpánka Manová (2.A), Oliver 

Vejvalka (P – zastoupen náhradnicí) 

Neomluven: 1 – Petr Walla (2.A) 

Host: Mgr. Dagmar Holá (ředitelka školy) 

Zapisovatel: Ondřej Pitlach (předseda, kva) 

Ověřovatel zápisu: Petr Kunčík (3.A) 

Program jednání: 

1. Schválení programu, volba ověřovatele zápisu 

2. Akademie 

3. Maškarní ples 

4. Výbory 

5. Simulace krajských voleb 

6. Pytle na sezení 

7. Erasmus 

8. Spolupráce se školami 

9. Spolupráce s městem 

10. Anketa vyučující roku 

11. Pánské záchody hlavní budova 

12. Škola online 

13. Zvláštní dny 

14. Řečnictví 

15. Dobročinnost 

16. Nižší ročníky 

17. Národní divadlo 

18. Sportovní turnaje 

19. Eďas 

20. Interpelace předsedy  

Začátek schůze – 7:50 hodin. 

Zástupců tříd je 15. 

K přijetí usnesení je třeba 8 hlasů. 

1. Schválení programu, volba ověřovatele zápisu: 

Předseda den před schůzí rozeslal program jednání. Do tohoto programu ještě zařadil body 3. a 6. 

K takto navrženému programu nikdo nic nenamítal, proto předseda ukončil rozpravu a zahájil 

hlasování. 

USNESENÍ: 

SPGMK schvaluje program 5. schůze zasedání. 
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Pro – 15, proti – 0, zdržel se – 0. 

Hlasování č. 1: odsouhlaseno. 

Martin Sova (sx) navrhnul na ověřovatelku zápisu místopředsedkyni Annu Marii Kocandovou (sx), 

která souhlasila. 

Petr Kunčík (3.A) navrhnul na ověřovatele zápisu Dominika Havlíčka (3.A), který nesouhlasil.  

Dominik Havlíček (3.A) navrhnul na ověřovatele zápisu Petra Kunčíka (3.A), který souhlasil. 

Místopředsedkyně Anna Marii Kocandová (sx) nakonec nesouhlasila a dala příležitost Petru 

Kunčíkovi (3.A). 

Dále žádné návrhy nebyly, proto předseda ukončil rozpravu a zahájil hlasování. 

USNESENÍ: 

SPGMK schvaluje zástupce třídy 3.A Petra Kunčíka ověřovatelem zápisu z 5. schůze zasedání. 

Pro – 15, proti – 0, zdržel se – 0. 

Hlasování č. 2: odsouhlaseno. 

2. Akademie: 

V úvodu předseda sdělil termín Akademie, která se uskuteční 31. března 2023 v Orlovně v Rakšicích. 

Akademie se bude skládat z dopoledního představení pro studenty GMK a odpoledního představení 

pro veřejnost. 

Dále oznámil, že zejména s panem Sekaninou a paní Tesařovou pracují na její realizaci. 

Zástupců tříd se zeptal, zda mají za svou třídu nějaké zvláštní požadavky (zda chtějí vystupovat mezi 

prvními, posledními apod.). Nikdo žádný požadavek nevznesl a předseda sdělil, že studenti se ohledně 

Akademie kdykoli mohou obrátit na něj nebo na pana Sekaninu. 

3. Maškarní ples: 

Předseda připomněl konání Maškarního plesu v sobotu 25. února 2023 v Orlovně v Rakšicích. 

Dále požádal zástupce tříd, aby se ve svých třídách poptali, zda má někdo zájem jít v pátek podvečer 

Orlovnu v Rakšicích na Maškarní ples připravit. 

Požádal zástupce tříd, aby se také ve svých třídách poptali na rozvěšení plakátů v pěti obcích kolem 

Moravského Krumlova (Rybníky, Dobelice, Vémyslice, Petrovice a Lesonice). 

4. Výbory: 

Předseda dal zástupcům tříd za úkol, aby na příští schůzi donesli papír se zájemci o výbory ze svých 

tříd. 

Dále poděkoval všem, kteří se připojili na Discord parlamentu. Nepřipojila se ovšem ani polovina 

zástupců tříd, proto navrhl, aby se SPGMK přesunul na platformu MS Teams. K tomuto návrhu nikdo 

nic nenamítal, proto předseda ukončil rozpravu a zahájil hlasování. 

USNESENÍ: 

SPGMK schvaluje, aby jeho hlavní platformou byly MS Teams. 

Pro – 13, proti – 0, zdržel se – 2. 

Hlasování č. 3: odsouhlaseno. 

5. Simulace krajských voleb: 

Předseda před schůzí rozeslal zástupcům tříd projekt Simulace krajských voleb. Jde o to, aby se 

studenti zábavnou formou dozvěděli, jak fungují krajské volby a volby obecně, včetně tvorby 

programu, předvolební kampaně, hlasování a povolebního vyjednávání. 

Upozornil, že projekt bude skutečně brán zábavnou formou. Dojde ke střetu studentů, kteří celý 

projekt berou seriózně se studenty, kteří se budou chtít hlavně pobavit. Nikdo neměl žádné otázky, 

proto předseda oznámil, že bude přikročeno k hlasování o projektu. 
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USNESENÍ: 

SPGMK schvaluje projekt s názvem Simulace krajských voleb. 

Pro – 14, proti – 0, zdržel se – 1. 

Hlasování č. 4: odsouhlaseno. 

Příchod – Sabina Hrabánková (4.A) – 8:04 hodin. 

Nyní je zástupců tříd 16. 

K přijetí usnesení je třeba 9 hlasů. 

6. Pytle na sezení: 

Paní uklízečka se souhlasem paní ředitelky odnesla pytle ze studovny do kotelny, kde jsou nyní 

zabaleny a nikdo je nepoužívá. Studenti Primy a Sekundy se k nim podle paní ředitelky nechovali, jak 

by měli. 

Předseda navrhnul, aby byly tyto sedací pytle přesunuty na jednu z učeben hlavní budovy, protože 

starší studenti s nimi jistě budou zacházet, jak se má. Navrhl učebnu č. 5, kde je vzadu spoustu 

nevyužitého místa. 

Paní ředitelka řekla, že je zde problém s kobercem, na kterém musí pytle být, ale o návrhu popřemýšlí. 

Příchod – Radek Bílek (kvi) a Linda Pelajová (kvi) – 8:07 hodin. 

Nyní je zástupců tříd 18. 

K přijetí usnesení je třeba 10 hlasů. 

7. Erasmus: 

Studenti Kvarty upozornili na to, že naše škola již dlouhou dobu nebyla zapojena do projektu 

Erasmus. Předseda proto navrhnul paní ředitelce, aby se škola do projektu znovu zapojila. 

Paní ředitelka oznámila, že by byla ráda, kdyby se škola do projektu zapojila. Podle ní je potřeba 

sehnat vyučujícího, který mluví anglicky a bude umět projekt sepsat. 

8. Spolupráce se školami: 

Škola bude nově spolupracovat s gymnázii v rakouské Kremži a slovenské Banské Štiavnici. 

Spolupráce by měla být zahájena vzájemnými návštěvami a je potřeba vymyslet projekty či akce, které 

bychom mohli s partnerskými školami realizovat. 

Paní ředitelku napadla sportovní utkání, protože při sportu se nejlépe poznáme. Dále bychom se u 

gymnázia v Kremži mohli zaměřit na ekologické projekty, protože Rakušané ekologii podporují. 

V rámci spolupráce se bude konat také exkurze do Rakouska s dvoudenním nocováním. 

Zástupci tříd dostali do příští schůze za úkol se svými třídami popřemýšlet, které další projekty 

bychom mohli realizovat s partnerskými školami. 

9. Spolupráce s městem MK: 

Předseda oznámil, že se pokusí navázat spolupráci s městem Moravský Krumlov. Spolupráce by nám 

do budoucna mohla přinést některé výhody, a hlavně bychom se jako studenti Gymnázia Moravský 

Krumlov mohli podílet na kulturním životě v MK, protože těch akcí, které se zde konají, je bohužel 

v poslední době velmi málo. 

Pokusí se nejdříve spojit s konkrétním člověkem z vedení města a naplánovat orientační schůzku, kde 

by se dozvěděl podrobnosti. 

10. Anketa vyučující roku: 

Předseda navrhnul, že by se opět pomocí dotazníku mohla uskutečnit anketa o nejlepšího vyučujícího 

roku. Soutěžilo by se v podobných kategoriích jako v loňském školním roce a vyhlášení by mohlo 

proběhnout na Akademii. S návrhem zástupci tříd většinově souhlasili. 
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Dále předseda zmínil, že by mohla proběhnout anketa o nejlepší třídu, která proběhla i loni a v níž by 

hlasovali učitelé. Oznámil, že je to pouze návrh a chtěl, aby se k tomuto tématu vyjádřili zástupci tříd. 

O slovo se přihlásil Petr Kunčík (3.A) a řekl, že by se anketa mohla uskutečnit, ale je potřeba, aby se 

dotazník pro hlasování dostal ke všem vyučujícím, protože někteří o loňské anketě vůbec nevěděli. 

Předseda oznámil, že dotazník rozeslal všem vyučujícím na školní mail a netušil, že si zprávu někteří 

z nich nepřečtou. Paní ředitelka oznámila, že by bylo lepší příště podobné záležitosti vyřizovat přes 

Školu online, se kterou pracují všichni vyučující. Předseda souhlasil a slíbil, že příště anketu více 

zpropaguje, aby se o ní každý dozvěděl. 

11. Pánské záchody hlavní budova: 

Předseda upozornil na problém spojený s panskými záchody na hlavní budově. Jeden z pisoárů je již 

několik měsíců přikrytý pytlem na odpadky a nedá se používat. Dále nefunguje fukar na ruce. 

Paní ředitelka slíbila, že se na záchody přijde podívat a problémy se pokusí vyřešit. 

Navrhovatel bodů 12. – 19. se nedostavil na schůzi, proto tyto body nebyly projednány. 

20. Interpelace předsedy: 

Eliška Hillebrandová (4.A) vznesla dotaz v souvislosti se školním automatem na kávu, který stále 

není. 

Předseda odkázal na paní ředitelku, která oznámila, že již druhá společnost naši školu odmítla, proto 

se pokusí automat domluvit u třetí společnosti. 

Sabina Hrabánková (4.A) řekla, že se automat pokusí domluvit u jedné ze společností. 

Paní ředitelka odkázala na školní kuchyňku, kde je díky varné konvici možnost vařit si kávu. 

Také proběhla diskuze o školním bufetu. Vedení školy se pokusí oslovit pekárnu Ivanku, ale paní 

ředitelka si není jistá, zda budou mít zájem sem někoho posílat. 

Dále k tomuto bodu nikdo nic nenamítal, proto předseda ukončil schůzi. 

Konec schůze – 8:27 hodin. 


